
Berg menighetsråd

MØTEBOK

Møtested:

Møtedato: 

Tid: 

Berg arbeidskirke

Onsdag 17. april 2024

18:30 – 21:30  

SAKSLISTE: NR 04/24

Til stede: Jan Einar Karlsen, Toril  S.Jacobsen, Kristin S. Haugen, Øystein Vestmoen, Hans 
Fr. Johnsen, Jan Birger Løken, Ellen Ingunn Nordli, Tone Vestmoen.

Ikke til stede: Gunn Lyngstad, Anita B. Hovd, Astrid Hurum, Svein Erik Holm

SAKNR. 30/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA 13. MARS 2024
 
SAKNR. 31/24: PRESTEN HAR ORDET   

SAKNR. 32/24: ØKONOMI    

SAKNR. 33/24: KOR – STATUS  ARBEIDSGRUPPE 

SAKNR. 34/24: TILBAKEMELDINGER FRA UNDERGRUPPER

SAKNR. 35/24: EVALUERING AV ÅRSMØTET

SAKNR. 36/24: 17. MAI 

SAKNR. 37/24:  PERGOLA – TILBUD FRA LIA SAGBRUK

SAKNR. 38/24: REFERATSAKER
Soweto-møte
Camp Unik
Sommerens bruktbutikk
Hjertestarter-kurs
Møte i kulturutvalget
Ny festivalhelg 

SAKNR. 39/24: EVENTUELT



SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET
  

SAKNR. 30/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA 13. MARS 2024
Vedtak:
Referatet er godkjent.

SAKNR. 31/24: PRESTEN HAR ORDET   
Tilbakemelding og informasjon fra konfirmantleir. Astrid og Kristin vil delta på et digitalt kurs.
Fin påske med påsketidens gudstjenester.  

SAKNR. 32/24: ØKONOMI    
Kasserer hadde en gjennomgang av enkelte poster i regnskapet. Momskompensasjon, 
drøye 76.000 kroner, er kommet inn på konto. Infoskjerm kom på drøye 13.000 kroner. 
Menighetsfesten kom på 25.000 kroner.

SAKNR. 33/24: KOR – STATUS  ARBEIDSGRUPPE 
Ellen Ingunn gjennomgikk hva arbeidsgruppa har jobbet med, hvilke tilbud med korsang for 
barn som finnes i Brunlanes, samarbeid med eksisterende aktiviteter i Berg.  F.eks. 
barnegruppene Skattekista og Superonsdag og/eller voksengrupper.  Opplegget til koret 
Gospelino på Tunheim ble nevnt. 
Menighetsrådet mener det er viktig nå å finne en voksenperson som kan tenke seg 
oppgaven som korleder.  Og det kan være fint med assistenter. Viktig med personer som  
liker å jobbe med barn. Opplegget bør fenge og være moro for barna. Målgruppe kan være 
hele barneskolen, 1-7 trinn, og tiltaket bør foregå etter skoletid.
Vedtak:
Arbeidsgruppa spør konkrete personer om korjobben.

SAKNR. 34/24: TILBAKEMELDINGER FRA UNDERGRUPPER
Kontakter for huskomite, gudstjenesteutvalg, diakoniutvalg, trosopplæringsutvalg for barn og 
for voksne, kulturutvalg, speider og jentekvelder ga kort informasjon om sitiuasjonen.

Nytt: Ragnhild B. Waale tiltrer trosopplæringsutvalget for voksne. Det jobbes med ny festival. 
Kulturutvalget prøver å finne sin form etter Svein Kr. Waales bortgang. Speiderne har mye 
engasjement, noe vi fikk oppleve på siste hverdagsgudstjeneste. Leder av jentekvelder tar 
ett år videre av gangen, mottar gjerne innspill og forslag på temaer. Diakoniutvalget ønsker 
en gjennomgang av sitt mandat i løpet av høsten

SAKNR. 35/24: EVALUERING AV ÅRSMØTET
Møtet ble i år avholdt på kvelden. Tidligere har vi hatt det etter en gudstjeneste. Skal vi 
starte en ny tradisjon? Det ble ytret et ønske om å ha en slik samling to ganger i året. Vi tar 
tankene med oss videre.

SAKNR. 36/24: 17. MAI 
Berg menighet sørger for frokost i arbeidskirken til korpset i år. Frivillige bidrar til 
gjennomføringen, sammen med vikarprest Audun Haga.



SAKNR. 37/24:  PERGOLA – TILBUD FRA LIA SAGBRUK
Berg menighet har fått et tilbud på ca. 20.000 kroner fra Lia Sagbruk. Det gjelder materialer 
for å legge tak på pergolaen. 
Vedtak:
Vi aksepterer tilbudet fra Lia Sagbruk.

SAKNR. 38/24: REFERATSAKER
Soweto-møte. Årsmøte. Vanskelige forhold i Sør-Afrika. Skoler er avhengig av vårt tilskudd.

Camp Unik  har opplegg i arbeidskirken, 7.- 9. juni. Berg sørger for kveldsmat og kirkekaffe.

Sommerens bruktbutikk. Begynner å få kontroll.

Hjertestarter-kurs 30. april kl. 18.00. 3 timer.

Møte i kulturutvalget – planer videre. Behandlet under sak 34/24.

Ny festivalhelg 7.- 9. februar 2025.

SAKNR. 39/24: EVENTUELT
Endring av møtedato for menighetsrådet: 19. juni utgår. 
Ny dato: torsdag 20. juni, kl 18.30

Orientering om pris på eventuelt nytt orgel
Mail fra kantor.
Pris ca en halv million.
Vi tar det som sak i neste menighetsrådsmøte.

Trabulanter til Havfruene.
Søknad fra Havfruene, som føler behov for trabulanter.
Vi vet at det ble kjøpt inn for flere år siden, muligens lagret i trekirken. Jan Einar sjekker
hva vi har og om de kan brukes. Dette blir sak på neste menighetsrådsmøte.

Nytt låsesystem --  tar vi etter hvert. Tone tar kontakt med Stig, og sender brukerveiledning 
til våre frivillige som har fått nøkkel.

Såmannen og økonomi
Kasserer orienterte fra møtet med Tanum, Kjose og Berg  i Felles AU. 
Det skal opprettes et arbeidsutvalg som ser på Såmannen og framtida. Berg skal skaffe to 
personer. 
Sak i neste møte i menighetsrådet.


